
Protokół Nr VIII /2019 
z VIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 29 maja 2019 r. 
 
 

VIII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady rozpoczęto 29 maja 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:21 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=5gMY8RDCRKQ  
 
 
Ad. 1.  
Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Marek Uberman dokonał otwarcia sesji, powitał obecnych na sali 
radnych, zaproszonych gości, których lista stanowi załącznik do protokołu.  
Stwierdził, że na sali znajduje się 20 radnych, co stanowi wymagane kworum i Rada 
może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecni: 
1. Janusz Bester nieobecny 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Ad.2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku posiedzenia nie wprowadzono żadnych zmian.  
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 

za rok 2018.  
4. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za 

rok 2018.  
6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Programu współpracy 

Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie” za rok 2018.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 
w Łańcucie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 
w Łańcucie.  

9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
za rok 2018.  
 
Sprawozdanie z działalności PCPR w Łańcucie za rok 2018 przedstawiła i omówiła 
Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do 
protokołu).  
Poinformowała, że sprawozdanie obejmuje cztery działy. Podstawowe obszary to piecza 
zastępcza, pomoc społeczna, przeciwdziałanie przemocy w rodzinie i rehabilitacja osób 
niepełnosprawnych.  

Pani Dyrektor szczegółowo omówiła następujące zagadnienia: 
 strukturę organizacyjną PCPR, 
 informację dotyczącą rehabilitacji społecznej, 
 program „Aktywny samorząd”, 
 pomoc społeczna,  
 piecza zastępcza,  
 interwencja kryzysowa, 
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 wydawanie decyzji o umieszczeniu i odpłatności w DPS, 
 program korekcyjno – edukacyjny dla sprawców przemocy,  
 usamodzielnienia wychowanków opuszczających rodzinną i instytucjonalną pieczę 

zastępczą, 
 rodziny zastępcze, 
 realizacja świadczenia wychowawczego dla dzieci przebywających w pieczy 

zastępczej tzw. „500 plus”, 
 wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2019.  
 
Następnie pani Dyrektor podziękowała Zarządowi Powiatu na czele z Panem Starostą, 
Wicestarostą, instytucjom, z którymi współpracuje oraz pracownikom PCPR za zgodną 
i dobrą współpracę na rzecz osób potrzebujących wsparcia na terenie powiatu 
łańcuckiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dziękując pani Dyrektor za przedstawione sprawozdanie 
PCPR za rok 2018 stwierdził, że Rada Powiatu Łańcuckiego pozytywnie przyjęła 
powyższe sprawozdanie. 
 
 
Ad. 4.  
Ocena zasobów pomocy społecznej. 
 
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2018 przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel 
– Sowa Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (materiały 
w załączeniu do protokołu).  
Poinformowała, że ocena zasobów pomocy społecznej opracowywana jest w oparciu 
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Dokument charakteryzuje 
infrastrukturę, kadrę , organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy 
społecznej w przekroju lat 2017-2018 z prognozą na rok 2019. Obowiązek opracowania 
i przedstawienia go Radzie Powiatu wynika z zapisu ustawy o pomocy społecznej. 
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Powiatu podziękował pani Dyrektor za przedstawioną informację 
i stwierdził, że Rada Powiatu pozytywnie przyjęła powyższą ocenę zasobów pomocy 
społecznej. 

Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki w imieniu Zarządu i Rady Powiatu Łańcuckiego 
podziękował pani Dyrektor oraz wszystkim współpracownikom PCPR za pracę na rzecz 
osób potrzebujących. 
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Ad. 5.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za 
rok 2018. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za rok 
2018 przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Powiatowy Rzecznik Konsumentów 
w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
Radny Jan Magoń mając na uwadze sprawozdanie zapytał czego dotyczyły sprawy 
z tytułu rozwiązania umowy.  
Pan Krzysztof Ozga poinformował, że jeśli chodzi o odstąpienia od umowy to oprócz 
tych popularnych, czyli zawartych poza lokalem przedsiębiorstwa np. na pokazach, były 
umowy zawierane pod wpływem błędu.  
Radny Zbigniew Grad zapytał, jakie były skutki postępowań na rzecz konsumentów 
w przypadku brania udziału Rzecznika w postępowaniach sądowych po stronie 
konsumentów. 
Pan Krzysztof Ozga poinformował, że w trzech postępowaniach przeciwko firmie 
telekomunikacyjnej skończyły się odrzuceniem powództwa firmy telekomunikacyjnej 
przeciwko konsumentowi.  
 
Pan Starosta podziękował panu Rzecznikowi za dobrą pracę na rzecz konsumentów 
Powiatu Łańcuckiego. Podkreślił, że rzecznicy są niedoszacowani, samorządy nie 
otrzymują na to zadanie żadnych pieniędzy.  
 
 
Ad. 6.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie” za rok 2018. 
 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie” za rok 2018 przedstawił i omówił Robert Szajnar 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych (sprawozdanie w załączeniu do 
protokołu)  
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem odnośnie wspierania i rozpowszechniania 
kultury fizycznej, sportu i turystyki. 
 
Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, że 
Starostwo Powiatowe występuje w roli współorganizatora imprez. Zarząd Powiatu 
Łańcuckiego zapoznaje się z przedstawionymi propozycjami, ofertami od danej 
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organizacji i w ramach posiadanych możliwości finansowych decyduje 
o dofinansowaniu.  
 
Radny Michał Mac dopytał, czy wsparcie finansowe wyklucza przeznaczenie środków 
na działalność stowarzyszeń, klubów, chodzi np. o LUKS Zieloni, który uzyskał 
wsparcie w tej kadencji w kwocie 6000 zł i w sprawozdaniu zostało przedstawione, jako 
wsparcie działalności klubu.  
 
Robert Szajnar odpowiedział, że wsparcie to dotyczy konkretnej imprezy związanej 
z działalnością klubu.  
 
Radna Monika Roman zapytała odnośnie sposobu wyłaniania stowarzyszeń, fundacji, 
organizacji, które starają się o dofinasowanie różnego rodzaju imprez. Co decyduje 
o tym, że jedna organizacja otrzymuje wsparcie, a inna nie, czy jest regulamin w tym 
zakresie?, czy raczej jest to kwestia uznaniowa?. 
 
Robert Szajnar poinformował, że przeważnie wsparcie imprez finansowane jest 
z promocji powiatu. Natomiast, jeśli chodzi o nieodpłatną pomoc prawną zawsze 
odbywa się w wyniku procedury konkursowej. Odnośnie dofinansowania imprez 
szkolnych odbywa się na wniosek dyrektora szkoły, powiat może wesprzeć finansowo 
szkołę powiatową. Wsparcie konkretnej imprezy odbywa się także poprzez 
udostępnienie logo powiatu, objęcie patronatem. Natomiast nie ma regulaminu w tym 
zakresie.  
 
Radna Monika Roman mając na uwadze powyższe zwróciła się z prośbą o opracowanie 
takiego regulaminu i przedłożenie Radzie Powiatu, aby każda organizacja, która zgłasza 
się o dofinansowanie mogła być zorientowana w tej sprawie.  
 
Radny Michał Mac przychylił się do propozycji radnej Moniki Roman. Zauważył, że 
próbował ten temat zgłębić, środki są przyznawane uznaniowo. Zapytał, w jaki sposób 
odbywa się rozliczanie tych środków i w jaki sposób jest to kontrolowane to, czy 
przyznane środki zostały przeznaczone zgodnie z przeznaczeniem.  
 
Robert Szajnar odpowiedział, że środki są rozliczane zgodnie z zasadami prawa 
finansowego i rachunkowości.  
 
Pan Starosta dodał, że jeśli powiat uczestniczy w jakimś przedsięwzięciu i jest 
współorganizatorem, Zarząd Powiatu określa kwotę na zakup produktów reklamowych, 
pucharów, nagród itp., a organizator potwierdza ich zakup fakturą wystawioną na 
powiat. Ogółem na dofinansowania są przeznaczane niewielkie kwoty. 
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Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 
w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 
w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
 
Uchwała Nr VIII/50/2019 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 
w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 
w Łańcucie. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
Uchwała Nr VIII/51/2019 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 2 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu. 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie uchwały nr 36/2019 Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydata na 
stanowisko dyrektora ZPO Łańcucie. Radna wyraziła uwagę, co do składu komisji 
wydelegowanej ze starostwa podważając kompetencje pani Barbary Pilawy – Kraus do 
zasiadania w tej komisji. Zapytała, jaki ma staż pracy w oświacie pani Barbara Pilawa- 
Kraus, jakie posiada certyfikaty i jakiego typu wyksztalcenie, które uprawnia do 
zasiadania w komisji konkursowej.  
 
Pan Starosta zapewnił, że wszystko jest zgodnie z prawem, pani Barbara Pilawa – Kraus 
była już członkiem w kilku komisjach konkursowych o wybór dyrektorów szkół i nikt 
tego nie zakwestionował. 
 
Radna Monika Roman zapytała, jakie kwalifikacje powinna posiadać osoba do tego, aby 
zasiadać w komisjach konkursowych na wybór dyrektorów w jednostkach powiatu 
łańcuckiego.  
 
Marian Kurek, członek Zarządu Powiatu Łańcuckiego odpowiedział, że prawo tego nie 
precyzuje. 
Radca Prawny Marcin Mazur wyjaśnił, że z zgodnie z prawem oświatowym w skład 
komisji konkursowej wchodzą przedstawiciele Starosty. W tej sprawie jest szerokie 
orzecznictwo sądowe, które stanowi, że powinni być to pracownicy starostwa 
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powiatowego lub jednostek organizacyjnych powiatu łańcuckiego zatrudnieni na 
stanowiskach urzędniczych. Przepisy nie precyzują, jakie kwalifikacje mają posiadać te 
osoby.  
Na zapytanie radnego Jana Magonia Radca Prawny wyjaśnił, że orzecznictwo sądowe 
jest to orzecznictwo Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego oraz Naczelnego Sądu 
Administracyjnego. 
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radny Jan Magoń zgłosił dwie sprawy: 
1)  wniosek dotyczący zorganizowania w przyszłym roku szkolnym konkursu 

internetowego fizyko – informatycznego, Radny zadeklarował, że osobiście zajmie 
się opracowaniem i zorganizowaniem tego konkursu, prośba o ufundowanie nagród,  

2) zapytanie, co należy zrobić i jakie czynności powinna podjąć Szkoła Podstawowa 
w Wysokiej, aby przy szkole w ciągu drogi powiatowej nr 1541R Wysoka – Sonina 
zostały zamontowane progi zwalniające.  

 
Radna Monika Roman zgłosiła: 
1) wniosek, o uruchomienie jednego kursu autobusowego na linii Rzeszów – Łańcut 

około godziny 1.00 (w nocy) w piątek, sobotę i niedzielę, problem taki zgłaszają 
osoby młode oraz osoby starsze seniorzy, emeryci, jest ogromne zainteresowanie 
kursami nocnymi. Prośba, aby Starostwo Powiatowe w Łańcucie wystąpiło do 
właściciela linii Przeworsk – Rzeszów o uruchomienie kursu nocnego.  

 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że celem powiatu powinno 
być bardziej skomunikowanie ościennych gmin z miastem Łańcutem. Jest to temat, nad 
którym trzeba będzie popracować po ukazaniu się ustawy i przepisów wykonawczych 
w tym temacie.  
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że na temat komunikacji na terenie powiatu 
łańcuckiego rozmowy trwają prawie 10 lat. Podkreśliła, że odnośnie uruchomienia 
komunikacji miejskiej zwracała się kilkakrotnie, jako radna z takim wnioskiem do 
Burmistrza Miasta Łańcuta oraz pana Starosty, nic nie udało się z tym zrobić. Zgodziła 
się z tym, że wchodzi w życie ustawa o transporcie, która pozwoli na to, aby linie te 
zostały uruchomione i będzie to ogromne pole do działania dla Radnych Powiatowych.  
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wypowiadając się w tym 
temacie i mając na uwadze powyższą dyskusję na temat transportu przytoczył fragmenty 
projektu ustawy o zmianie ustawy o publicznym transporcie zbiorowym, która dostępna 
jest na stronie BIP Rady Ministrów i Kancelarii Prezesa Rady Ministrów.  
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Radny Zbigniew Grad zgłosił: 
1) zapytanie w sprawie złożonego wcześniej wniosku dotyczącego wymiany znaków 

na drodze powiatowej w miejscowości Wysoka, znaki do tej pory nie zostały 
wymienione, 

2) zapytanie w sprawie wniosku, który został złożony na poprzedniej sesji odnośnie 
publikacji na BIP Regulaminu Organizacyjnego ZDP, do dziś nie został 
opublikowany.  

 
Radny Ryszard Kucha zgodnie ze statutem Powiatu Łańcuckiego odczytał wnioski 
pokontrolne Komisji Rewizyjnej z odbytej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych 
z dnia 22 marca 2019 r. oraz z dnia 8 kwietnia 2019 r.  
 
Pan Starosta odpowiadając poinformował, że wnioski Komisji Rewizyjnej były 
procedowane na Zarządzie Powiatu i zostały przekazane do realizacji.  
Ponadto pan Starosta poinformował, że zostało wydane pozwolenie na drogę Albigowa 
– Sonina. 
 
Radny Michał Mac zgłosił: 
1) zapytanie dotyczące zgody na odstrzał dzików w mieście Łańcucie, 
2) Zapytanie dotyczące terenów wokół starego Wisłoczyska przy granicy z Gminą 

Białobrzegi, są to tereny Skarbu Państwa i kto jest odpowiedzialny za koszenie tego 
terenu, 

3) Odnośnie tematu dotyczącego komunikacji, transportu publicznego stwierdził, że 
temat ten powinien trafić pod obrady Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 
Leśnictwa Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, 

4) Wniosek dotyczący utrzymania dróg i chodników przy drogach powiatowych 
w mieście Łańcucie np. ulica Kościuszki,  

5) Zapytanie odnośnie złożonego pisemnego wniosku w sprawie zamontowania kosza 
na śmiecie na ul. 3-go Maja w Łańcucie, do tej pory kosz nie został zamontowany, 

6) Zapytanie, czy wpłynęło pismo od mieszkańców Łańcuta z ulicy Pozdwierzyniec 
odnośnie projektowanego tunelu w tym miejscu. 

 
Pan Starosta ustosunkował się do zapytań Radnego i poinformował, że 22 maja br. 
została wyrażona pisemna zgoda na zmianę decyzji odnośnie odstrzału dzików 
w Łańcucie, że myśliwy dokonujący odstrzałów mają prawo do tusz zwierzęcych 
i przeznaczenia na potrzeby własne jako pełna rekompensata poniesionych kosztów 
związanych z uzyskaniem uprawnienia – sprawa ta została wyjaśniona i nie powinno 
być problemów w tym temacie.  
Odnośnie tunelu wpłynęło pismo, które pewnie dziś trafiło do Przewodniczącego Rady, 
są różne pomysły, natomiast odnośnie usytuowania tunelu powinni zadecydować 
fachowcy.  
Odnośnie zamontowania kosza na ulicy 3-go Maja poinformował, że temat zostanie 
rozeznany. 
Odnośnie terenów starego Wisłoczyska przekazał, że jeśli jest to na Skarbie Państwa to 
powiat tylko zarządza tymi terenami. Nie ma możliwości, aby powiat dał radę zadbać, 
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czy kosić tereny Skarbu Państwa, których powiat ma bardzo dużo w swoim władaniu, 
nie ma takiej możliwości. 
 
 
Ad. 11.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Bester. 
 
Protokół Nr VII / 2019 z dnia 29 kwietnia 2019 r. został przyjęty. 
 
 
 
Ad. 12.  
Sprawy różne. 
 
 
Marek Uberman odczytał zaproszenie na Forum Miast i Regionów organizowane przy 
udziale Ministerstwa Inwestycji i Rozwoju w Centrum Wystawienniczo – 
Kongresowym w Jasionce w dniach 2-6 czerwca 2019 r.  
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie organizacji spotkania w sprawie 
przebudowy drogi krajowej przez miasto Łańcut. Projekt w fazie uzgodnień był 
zatwierdzany w miesiącu marcu 2019 r., jednak odbyło się to bez udziału mieszkańców. 
Na liczne prośby Radnej odnośnie zorganizowania takiego spotkania odpowiedział pan 
Starosta i takie spotkanie odbędzie się w dniu 4 czerwca 2019 r. w sprawie omówienia 
przejętych rozwiązań projektowych dla optymalizacji projektu budowlanego 
obwodnicy miasta Łańcuta. Radna podziękowała za zorganizowania tego spotkania. 
Stwierdziła, że przebudowa drogi krajowej jest najważniejszą inwestycją w tej kadencji, 
jak też budowa tunelu pod przejazdem kolejowym na ul. Pozdwierzyniec w Łańcucie.  
 
W sprawach różnych został udzielony głos mieszkańcowi Tarnawki. 
Pan Paweł Tucki mieszkaniec Tarnawki zabrał głos odnośnie wypowiedzi pana Starosty 
na ostatniej sesji Rady Powiatu w temacie dotyczącym scaleń gruntów w miejscowości 
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Tarnawka. Pan Tucki stwierdził, że Starostwo inwestując 1 zł może liczyć na 
pozyskanie 30 zł. Poinformował, że osobiście jest bardzo zaangażowany w temat scaleń 
w miejscowości Tarnawka.  
 
Następnie zwrócił się zapytaniem do pana Starosty, jaki jest aktualny procent zgód 
właścicieli i powierzchni, na które zostały zebrane wnioski. Kim są rdzenni właściciele 
Tarnawki i ile posiadają gruntów w Tarnawce oraz ile z nich nie podpisało wniosku 
i dlaczego w Starostwie założono, że są oni przeciwko.  
 
 
Pan Starosta poinformował, że na odbytach spotkaniach wyjaśniano te sprawy. Powiat 
jest zaineresowany scaleniami, ale muszą być też zainteresowani mieszkańcy. Na 
chwilę, kiedy należało podjąć decyzję o scaleniach w Tarnawce liczba wniosków nie 
była satysfakcjonująca. Było 116 wniosków, co stanowi 55,6%, natomiast zadaniem 
fachowców powinno być kilkanaście procent więcej. Przyznał, że scalenia wychodzą 
w sąsiednich powiatach tam mieszkańcy chcą scaleń. Na chwilę obecną nie ma naboru 
na scalenia gruntów. W przyszłości, gdy będzie większa liczba chętnych temat będzie 
kontynuowany.  
 
Pan Paweł Tucki poinformował, że w obecnej kadencji na spotkaniach nie było żadnego 
przedstawiciela powiatu oprócz głównego geodety. Zdaniem mieszkańca to powiat jest 
beneficjentem tej pomocy, ale powiat nie wypowiedział się, że wspiera mieszkańców 
czy, że jest za. Zapytał jak powiat zachęcał mieszkańców, aby do tych scaleń doszło, co 
powiat zrobił w tym temacie?. Poinformował, że owszem jeden dzień pracownik 
powiatu pomagał wypełniać wnioski.  
 
Pan Tucki zadeklarował, że cały czas się stara, ale opracowanie tych założeń trwa, 
w przypadku Tarnawki bardzo długo, jeśli zostanie ogłoszony nabór to Starostwo 
znowu nie zdąży przygotować wniosków. Stwierdził, że dokumenty te się nie 
przedawnią, ale Starostwo nie wykazuje chęci, żeby składać wnioski, tylko czeka aż 
będzie 80 – 90%, bo wtedy jest pewność, że wniosek przejdzie.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że temat scaleń nie jest 
łatwym tematem, zawsze trafią się mieszkańcy w poszczególnych gminach, którzy nie 
będą zgadzać się na scalania. Na dzień dzisiejszy nie ma środków finansowych na ten 
cel.  
 
W tej sprawie wypowiadał się radny Michał Mac informując, że rzeczywiście pan Tucki 
skontaktował się z nim przez portal internetowy. Temat jest bardzo trudny, a pan Tucki 
jest bardzo zaangażowany w te sprawy i w związku z tym zaapelował, aby tej sprawy 
nie pozostawić i aby temat ten rozeznała i zapoznała się z argumentami obydwu stron 
Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego. 
 
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta zwróciła się z zapytaniem do radnej Moniki 
Roman, co takiego wydarzyło się w tej kadencji, że Radna ma tyle pretensji i żalu, które 
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kieruje w stosunku do jej osoby. Podkreśliła, że w poprzedniej kadencji razem 
pracowały. Stwierdziła, że przez te 4 lata nie ubyło jej ani doświadczenia, ani 
wykształcenia, wręcz przeciwnie w wyniku pracy w samorządzie powiatowym 
doświadczenie jest zdecydowanie większe. Zwróciła uwagę, że w poprzedniej kadencji 
i doświadczenie i wykształcenie były odpowiednie dla radnej Moniki Roman, w tej 
kadencji wszystko się zmieniło.  
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że jest zdziwiona wypowiedzą pani Wicestarosty. 
Poinformowała, że w minionej kadencji nie uczestniczyła w I sesji Rady Powiatu, 
weszła w skład Rady Powiatu w miesiąc grudniu i nie brała udziału w pierwszym 
głosowaniu i nie mogła wyrazić swojej opinii na temat kompetencji pani Wicestarosty 
czy innych osób mianowanych do Zarządu Powiatu. W tej kadencji uczestniczyła 
w pierwszej sesji Rady Powiatu, każdy z radnych miał prawo wypowiedzenia się, Radna 
stwierdziła, że jej wypowiedź nie powinna nikogo urazić. 
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że ma przemyślenia w związku z wypowiedzią pani 
Wicestarosty. Jeżeli pytanie dotyczące kwalifikacji członka komisji konkursowej jest 
trudnym pytaniem, które nie powinno paść z ust radnego to może należałoby opracować 
katalog pytań dla radnych, które mogą zadawać na sesji.  
 
Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta poinformowała, że tylko zwróciła się 
z zapytaniem do radnej Moniki Roman, co takiego wydarzyło się, że w ubiegłej 
kadencji, że i doświadczenie i kwalifikacje pani Radnej odpowiadały, a w tej kadencji 
nie odpowiadają. Pani Wicestarosta nie podważała zapytania odnośnie kompetencji 
i każdy je może zadać.  
 
Radna Monika Roman jeszcze raz poinformowała, że w minionej kadencji nie 
uczestniczyła w I sesji Rady Powiatu, jeśliby uczestniczyła to powiedziałby dokładnie 
to, co podczas I sesji Rady Powiatu obecnej kadencji. Stwierdziła, że kwalifikacje pani 
Wicestarosty dla Radnej nigdy nie były wystraczające. W poprzedniej kadencji pani 
Pilawa – Kraus była też wybrana do Rady Powiatu, a w tej kadencji nie jest radną, jest 
to zasadnicza różnica. Stwierdziła, że odnośnie kwalifikacji nic się nie zmieniło cały 
czas ma takie samo zadanie.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego stwierdził, że każdy 
z radnych ma różne kwalifikacje i nie musi się znać na wszystkim. Dlatego w Starostwie 
Powiatowym są zatrudnione wykwalifikowane osoby, z doświadczeniem, 
z odpowiednimi kompetencjami, którzy udzielą odpowiednich informacji, czy 
wyjaśnień. Stwierdził, że nie tak powinny być te obrady kontynuowane, czemu ma to 
służyć, żeby zabłysnąć?, że jest transmisja?. Zaproponował zakończenie dyskusji i nie 
rozwijanie tego tematu.  
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Ad. 13.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
VIII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
Przygotowała: Renata Czechowicz 
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